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The Physician’s Duty to | nform the Patient

Abstract

The physician's commitment to inform the patient is a legal way to consider his will and
enlighten his case, which aims to gain consent to take his medication, especially being aware
of everything about their illness and its possible developments, as well as unexpected risks
resulting from therapeutic intervention and other therapeutic choices and equivalents, if
applicable. The obligation of the doctor to inform his patient has become a legal process to
repair accidents or medical faults, which makes it possible to re-establish a certain balance
in the legal relationship between the parties to the medical contract, and a legal mode as an
duty resulting from the remediation of the shortcomings of the safety duty as a duty of care in
general.

Key words. Obligation, inform, medical responsibility, obligation of means, result, alleged
fault.

L'obligation du médecin d'informer le patient

Résumeé

L'engagement du médecin a informer son patient est une facon légale de mettre en
considération sa volonté et éclairer son cas, qui a pour but d’acquérir son consentement a
prendre son traitement, surtout étant conscient de tout ce qui concerne sa maladie et ses
développements possibles, ainsi que les risques inattendus résultant d'une intervention
thérapeutique et d’autres choix et équivalents thérapeutiques, le cas échéant. L’ obligation du
médecin d'informer son patient est devenue un processus |égal pour réparer des accidents ou
des fautes médicales, ce qui permet de rétablir un certain équilibre dans la relation juridique
entre les parties du contrat médical, et un mode légal en tant qu’obligation résultant de la
remédiation des insuffisances de I'obligation de sécurité en tant qu’une obligation des soins
en général.

Mots-clés: Obligation, informer, responsabilité médicale, obligation de moyens, résultat,
faute présumée.
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